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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  32/2010 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  513/2010  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 18η Νοεµβρίου 2010, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 8:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 32η/2010 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 12-11-2010 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύµφωνα µε το νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 6) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 7) Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 8) 
Καµβυσίδης Ιωάννης, 9) Κλείδωνας Θεοφάνης, 10) Κοσµόπουλος Βασίλειος, 11) Κουδούνης 
Αργύριος, 12) Κουρκουτάς Γεώργιος,  13)  Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 477 απόφαση), 15) Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Νταγιόπουλος 
Γεώργιος, 17) Οικονοµάκου Μαρία, 18) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 19) Πολίτης ∆ηµήτριος, 
20) Σπίνος Γεώργιος, 21) Τσακαλάκου Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 475 απόφαση) 
και 22) Τσερώνης Κων/νος (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 477 απόφαση). 
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Αλευράς 
∆ιονύσιος, 2) Λαγανάκος Γεώργιος, 3) Μπάκας ∆ηµήτριος, 4) Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 5) Ράλλης 
Γεώργιος.   
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης όλοι οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων επειδή το 
πρώτο θέµα της ηµερήσιας διάταξης αφορά και τα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς 
παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος, 2) 
Αντικαλάµου κα Αργυροπούλου Βασιλική, 3) Αρτεµισίας κα Βασιλάκη Γεωργία, 4) Νέδουσας κ. 
Βεργινάδης Νικήτας, 5) Λαδά κ. Βουτσής Γεώργιος, 6) Λεϊκων κα Κάτσαρη – Τσαούση 
Παναγιώτα, 7) Μ. Μαντίνειας κ. Κουµουνδρούρος Νικόλαος, 8) Ελαιοχωρίου κ. Κούτρος 
Χρήστος, 9)  Αλαγονίας κ. Μέλιος Ιωάννης, 10) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης και 11) 
Καρβελίου κ. Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών 
Συµβουλίων 1) Ασπροχώµατος κ. Νίκας Ιωάννης και 2) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος.  
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  



Συνεδρίαση :32/2010                                Πέµπτη 18/11/2010 ΑΠΟΦΑΣΗ  513/2010 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  2 

……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 44ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Ρύθµιση αλληλόχρεου ∆ήµου Καλαµάτας - Α.∆.Ε.Κ. 
 
Η υπ΄ αριθµ. πρωτ. 94/19-03-2010 (αριθµ. πρωτ. ∆ήµου 6065/22-3-2010) εισήγηση του 
δηµοτικού συµβούλου και Προέδρου της Α∆ΕΚ κ. Κλείδωνα Θεοφάνη, η οποία ήταν στο 
φάκελο του θέµατος προς ενηµέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 
Για το προτεινόµενο προς συζήτηση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο Θέµα 

ΡΥΘΜΙΣΗ ΑΛΛΗΛΟΧΡΕΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ – Α.∆.Ε.Κ.  
 

Αγαπητέ κύριε Πρόεδρε, 

 Η  Α∆ΕΚ ενόψει  επικείµενου µετασχηµατισµού της σε Μονοµετοχική ΑΕ και µε 
δεδοµένες οικονοµικές εγγραφές στα βιβλία της για απαιτήσεις της από το ∆ήµο Καλαµάτας, 
που εκκρεµούν πλέον της 10ετίας και για τις  οποίες είτε υπάρχουν ελλιπή  στοιχεία, είτε έχει 
παρέλθει µεγάλο χρονικό διάστηµα ώστε να µπορέσουν να τακτοποιηθούν λογιστικά, το 
∆ιοικητικό της Συµβούλιο προχώρησε και έλαβε την υπ΄ αριθ.17/2010 συνηµµένη σχετική 
απόφαση η οποία και έρχεται για έγκριση στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 

 Η τακτοποίηση αυτής της εκκρεµότητες θεωρούµε ότι είναι επιτακτική ενόψει της 
µετεξέλιξης της σε Ανώνυµη Εταιρία, όπου ένα µεγάλο χρηµατικό ποσό από ανείσπρακτες 
απαιτήσεις ίσως και να επέβαινε µοιραίο για τη βιωσιµότητά της. 

 Συγκεκριµένα : 

Ως προς την απαίτηση ποσού ύψους 336.740,43 € προερχόµενου από δαπάνες 
µισθοδοσίας αποσπασµένων διοικητικών υπαλλήλων της Α∆ΕΚ στον ∆ήµο Καλαµάτας για τα 
έτη 1999 έως 2006, αυτή η δαπάνη δεν µπορεί να τεκµηριωθεί, διότι δεν υπάρχουν ούτε 
αποφάσεις, ούτε παραστατικά, παρά µόνο απλές έγγραφες ενοχλήσεις της Α∆ΕΚ για το 
οφειλόµενο ποσό. Η παραπέρα επιµονή της Α∆ΕΚ για είσπραξη ή συµψηφισµό αυτού του 
ποσού θα απαιτούσε προσφυγή στην δικαιοσύνη και τακτοποίηση µετά από τελεσίδικη 
δικαστική απόφαση, δηλαδή αγωγή της Α∆ΕΚ προς το ∆ήµο.   

Για την συγκεκριµένη απαίτηση ποσού 336.740,43 €  το ∆ιοικητικό Συµβούλιο της 
Επιχείρησης αποφάσισε µε την 17/2010 απόφασή του την οριστική και πλήρη διαγραφή του 
από τα βιβλία της Α∆ΕΚ. 

Ως προς τις παρακάτω απαιτήσεις της Α∆ΕΚ διευκρινίζεται ότι: 

Για το ποσό των 10.388,85 € σχετικά µε την συµµετοχή της Α∆ΕΚ στην εκπόνηση 
µελέτης στα πλαίσια της Πρωτοβουλίας LEADER µε την απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου ( 
Απόφαση 368/2001) και για την αµοιβή της εκδόθηκε  το Τιµολόγιο Παροχής Υπηρεσιών µε Αρ 
439/31.12.2001 το οποίο ουδέποτε εξοφλήθηκε από το ∆ήµο. 

Για την Οφειλή ποσού 13.183,18 € που προέρχεται από συµµετοχή του ∆ήµου 
Καλαµάτας στην έκθεση POLIS 2001 υπάρχει σχετική απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
(Απόφαση711/2001). Η οφειλή αυτή ουδέποτε αµφισβητήθηκε πλην όµως δεν αποδόθηκε το 
ποσό στην Α∆ΕΚ µε ευθύνη του ∆ήµου. 

Για το ποσό των 469,55 €  που φορά εξόφληση µισθωµάτων από το έτος 2001 για   
την παραχώρηση ακινήτου της Α∆ΕΚ για την στέγαση του Ε.ΚΕ.ΠΕ. υπάρχουν σχετικές 
αποφάσεις και το ποσό αυτό δεν εξοφλήθηκε µε υπαιτιότητα του ∆ήµου. 
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Σε πρόσφατο αίτηµα της Α∆ΕΚ για εξόφληση των παραπάνω ποσών ως κύρια αιτία µη 
πληρωµής η Οικονοµική Υπηρεσία του ∆ήµου επικαλέστηκε την παραγραφή της αξίωσης λόγω 
παρέλευσης πενταετίας και όχι ουσιαστική δικαιολογία για την οφειλή του ∆ήµου προς την 
Α∆ΕΚ (αρ. πρωτ. 26/27.01.2010) 

Για τα παραπάνω ποσά που ανέρχονται συνολικά στα 24.041,58 €. το ∆ιοικητικό 
Συµβούλιο της Α∆ΕΚ µε την 17/1010 σχετική απόφαση, αποφάσισε να γίνει σχετικό αίτηµα 
προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Καλαµάτας, ώστε να συµψηφιστούν µε το αναγνωρισµένο χρέος 
της Α∆ΕΚ προς τον ∆ήµο συνολικού ποσού 557.202,82 € (σχετικές αποφάσεις 468/2009 του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας και 12/2010 του ∆Σ της Α∆ΕΚ), έτσι ώστε το χρέος της 
Α∆ΕΚ προς το ∆ήµο  να διαµορφωθεί στο ποσό των 533.161,24 €. 

   
 

       Για το ∆Σ της Α∆ΕΚ  
            Ο Πρόεδρος  
 
        Κλείδωνας Θεοφάνης 
 
Συνηµµένα 

1. Απόφαση 17/2010 του ∆Σ της Α∆ΕΚ 
2. Απόφαση  12/2010 του ∆Σ της Α∆ΕΚ 
3. Απόφαση 368/2001 του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας 
4. Απόφαση 711/2001 του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας 

 
 
Στο φάκελο του θέµατος προς ενηµέρωση επίσης ήταν και η υπ΄ αριθµ. πρωτ. 24814/16-11-
2010 εισήγηση της ∆ιευθύντριας Οικονοµικών του ∆ήµου επί του αιτήµατος που διατυπώνεται 
στη παραπάνω εισήγηση του Προέδρου της Α∆ΕΚ, η οποία αναλυτικά έχει ως εξής: 
 
 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 

 

            Ύστερα από εισήγηση της ∆/νσης  Οικονοµικών το ∆ηµοτικό Συµβούλιο (468/2010 

Α.∆.Σ.) αποφάσισε τον διακανονισµό του χρέους,  από τοκοχρεωλύσια , της Α∆ΕΚ προς το ∆ήµο 

ποσού 557.202,82 €, σε 15 ετήσιες δόσεις  ύψους 37.146,68  €  εκάστη µε αρχή καταβολής 

αυτών το έτος 2010. 

Η Α∆ΕΚ µε την αρ. πρωτ. 18/21-01-10 επιστολή της ζητά συµψηφισµό απαιτήσεων της από τον 

∆ήµο. Οι απαιτήσεις αυτές όµως δεν είναι δυνατόν να συµψηφιστούν µε τα οφειλόµενα 

τοκοχρεωλύσια της καθότι, όπως προκύπτει από το µε αρ. πρωτ. 1371/26-01-2010 έγγραφο του 

∆ήµου προς την Α∆ΕΚ (επισυνάπτεται φωτοαντίγραφο), δεν είναι δυνατή η ενταλµατοποίηση 

τους εφόσον αφ’ ενός µεν, δεν είχαν τηρηθεί οι νόµιµες διαδικασίες και αφ’ ετέρου δε, δεν είχαν 

προσκοµισθεί όλα τα απαραίτητα δικαιολογητικά για την ενταλµατοποίηση και πληρωµή των 

δαπανών αυτών.  

Επιπροσθέτως, στο παραπάνω έγγραφο, αναφέρθηκαν και οι διατάξεις του Ν. 2362/98 σχετικές 

µε την παραγραφή απαιτήσεων, χωρίς όµως να επικαλεστούν από την οικονοµική υπηρεσία αυτές 

οι διατάξεις ως η κύρια αιτία της µη πληρωµής των απαιτήσεων της Α∆ΕΚ, όπως αναγράφει 

στην εισήγησή του προς το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε αρ. πρωτ. 6065/2010 ο πρόεδρος της . 

Τελειώνοντας επανερχόµαστε στην αρχική εισήγησή µας σύµφωνα µε την οποία η  οφειλή της 

Α∆ΕΚ προς τον ∆ήµο Καλαµάτας, από τοκοχρεωλύσια,  ανέρχεται στο ποσό των 557.202,82 € 

και, 

                                                   εισηγούµεθα    
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να µη συµψηφιστούν µε το χρέος της Α∆ΕΚ προς το ∆ήµο οι απαιτήσεις της από αυτόν, οι 

αναφερόµενες  στην µε αρ. πρωτ. 6065/2010 εισήγηση του προέδρου της, καθότι δεν µπορούν να 

ενταλµατοποιηθούν. 

 

Η ∆/ΝΤΙΑ  ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 

 

      ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 

 
 
Επί του θέµατος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Είναι δύο δαπάνες 24.000,00 € σύνολο, είναι πολύ παλιές, οι οποίες είχαν 
εγκριθεί τότε από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο για µια εκπόνηση µελέτης από την 

Α∆ΕΚ στα πλαίσια της πρωτοβουλίας leader, ήταν περίπου 10.000 € δεν πληρώθηκαν αυτά, 
έχουν περάσει πενταετία όποτε η υπηρεσία τώρα δεν µπορεί να τα συµψηφίσει και ζητάµε 
εµείς σαν ∆ιοικητικό Συµβούλιο, και η άλλη το ίδιο είναι ¨Συµµετοχή του ∆ήµου Καλαµάτας 
στην έκθεση POLIS¨ είναι 13.000 € και αυτή έχει περάσει πενταετία, και ζητάµε σαν ∆ιοικητικό 
Συµβούλιο να µπει στο αλληλόχρεο ώστε να είναι εντάξει, λόγω του ότι θα γίνει µονοµετοχική 
να είναι εντάξει λογιστικά η Α∆ΕΚ. Αυτό ζητάµε.  
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Η εισήγηση ποια είναι; 
 
ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ: Της υπηρεσίας, ότι δεν µπορεί να µας τα δώσει.        
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι, η εισήγηση λέει ότι δεν µπορεί να µπει στο αλληλόχρεο.  

 
∆εν µπορεί να µπει στο αλληλόχρεο, δηλαδή να τα διαγράψουµε εµείς. Εµείς 
ζητάµε να τα διαγράψουµε.  

 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Εισηγούµαστε την εισήγηση της υπηρεσίας.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.: ∆ηλαδή;  

 
∆εν µπορούµε να κάνουµε διαφορετικά.  
Αν γινότανε πριν από 5 χρόνια τυπικά τα πράγµατα, υπήρχαν τα απαραίτητα 

αποδεικτικά στοιχεία θα µπορούσαµε. Το ίδιο είναι και µε τη ∆ΕΥΑΚ έτσι; ∆εν σηµαίνει ότι δεν 
θέλουµε να τα δώσουµε, δεν µπορούµε.      

 
Υπήρχαν και 338.000 για µισθοδοσία προσωπικού τα οποία όλα αυτά τα έχουµε 
……. 

 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: Με το τηλέφωνο. 
 
ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ: Μπορεί να γίνει διαδικασία να δοθούν αυτά τα χρήµατα … 
 
∆ΗΜΑΡΧΟΣ: ∆ικά µας είναι, ∆ήµος είµαστε όλοι παιδιά µην … Αφήστε τα, ∆ήµος είµαστε όλοι.  

 
Τώρα για να µπορούσαµε και λογιστικά να είµαστε εντάξει στη µονοµετοχική γι΄ 
αυτό το φέρνουµε αυτό το πράγµα. 
 
Τα περιουσιακά στοιχεία που δίνει ο ∆ήµος… ∆ίνει τα ασηµικά τώρα στο 
∆ΙΟΚΛΗ. Να πάρουµε από το ∆ΙΟΚΛΗ; Τι λέτε τώρα!  

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ:  

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ:  

ΚΛΕΙ∆ΩΝΑΣ:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ:  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Συµφωνούµε έτσι; Με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
της τα προαναφερόµενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

Υιοθετεί την υπ΄ αριθµ. πρωτ. 24814/16-11-2010 εισήγηση της ∆ιευθύντριας 
Οικονοµικών του ∆ήµου Καλαµάτας, η οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό 
της απόφασης αυτής και για τους λόγους που αναφέρονται σ΄ αυτή δεν εγκρίνει το 
αίτηµα του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της Αναπτυξιακής ∆ηµοτικής Επιχείρησης 
Καλαµάτας  (Α.∆.Ε.Κ.), όπως αυτό διατυπώνεται στην υπ΄ αριθµ. πρωτ. 94/19-03-
2010 (αριθµ. πρωτ. ∆ήµου Καλαµάτας 6065/22-3-2010) εισήγηση του ∆ηµοτικού 
Συµβούλου και Προέδρου της Α.∆.Ε.Κ. κ. Κλείδωνα Θεοφάνη, η οποία επίσης 
καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής, ήτοι δεν εγκρίνει τον συµψηφισµό 
του χρέους της Α.∆.Ε.Κ. προς το ∆ήµο Καλαµάτας µε τις οικονοµικές απαιτήσεις της 
Επιχείρησης από αυτόν.  
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος 

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. ∆ικαιουλάκος Βασίλειος  

 5. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 6. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 7. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 8. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 9. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 10. Κουδούνης Αργύριος 

 11. Κουρκουτάς Γεώργιος 

 12. Μιχαλόπουλος Σωτήριος   

 13. Μπασακίδης Νικόλαος  



Συνεδρίαση :32/2010                                Πέµπτη 18/11/2010 ΑΠΟΦΑΣΗ  513/2010 

Πρακτικά ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας  6 

 14. Νταγιόπουλος Γεώργιος   

 15. Οικονοµάκου Μαρία  

 16. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  

 17. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 18. Σπίνος Γεώργιος  

 19. Τσακαλάκου Σταυρούλα   

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα, 1 ∆εκεµβρίου 2010 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 
 

 

 


